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سخنگوی سازمان ثبت احوال خبر داد: 

کارت های ملی قدیمی تنها تا پایان 
امسال اعتبار دارد

  کارت ملی هوشمند یک ماهه صادر می شود

شهروند|  ســخنگوی ســازمان ثبت احوال 
کشور از صدور یک ماهه کارت ملی هوشمند خبر 
داد و گفت: »کارت های ملی هوشمند فعلی صادر 
شده تا  سال 89، تنها تا پایان  ســال اعتبار دارد و 
افراد برای دریافت کارت ملی هوشمند باید اقدام 
کنند.« سیف الله ابوترابی اینها را در نشست خبری 
روز گذشــته اعلام کرد و درباره صدور کارت های 
هوشــمند ملی توضیح داد: »این کارت به عنوان 
کلید ورود به دولت الکترونیک به شــمار می رود و 
تا کنون بیش از 24 میلیون نفر از جمعیت کشور 
کارت هوشمند ملی را دریافت کرده اند.« او افزود: 
»کارت های ملی قدیمی تا پایان  ســال 96 اعتبار 
دارد؛ براساس آخرین تمدید کارت برای شهروندان 
از ســوی هیأت وزیران پایان  ســال 96 به عنوان 
آخرین زمان اعتبار این کارت ها تعیین شده است 
و از آغاز  ســال 97 این کارت ها فاقد اعتبار خواهد 
بود.« او افــزود: »افرادی که تاریخ صدور کارت آنها 
از  سال 80 تا 89 است از آغاز  سال آینده کارت های 
ملی آنها فاقد اعتبار اســت و برای این که این افراد 
در مجامع اداری با مشــکل مواجه نشــوند، باید 
کارت هوشــمند خود را دریافت کنند.« او درباره 
محل های مراجعه برای انجام کارهای ثبت نام کارت 
هوشمند ملی گفت: »دفاتر پیشخوان، پست و ثبت 
احوال برای خدمت به مردم آماده هستند و افراد با 
مراجعه به این دفاتر می توانند برای دریافت کارت 
اقدام کنند.« سخنگوی سازمان ثبت احوال کشور 
در مورد زمان صدور کارت هوشــمند گفت: »در 
گذشته زمان صدور طولانی بود و مردم از این بابت 
نگرانی داشتند؛ ولی حالا ثبت احوال به سمتی رفته 
که کارت های هوشمند بین 15 روز تا یک ماه پس 
از درخواست صادر می شوند. همچنین نرم افزاری 
را پیش بینی کرده ایم که در حال حاضر در مرحله 
تست است که فرد با مراجعه به سایت ثبت احوال 
می تواند با دادن شــماره ملی در کوتاه ترین زمان 
مرکزی که برای مراجعه مشخص شده است را پیدا 

کند.«
ابوترابی دربــاره هزینه صدور کارت هوشــمند 
ملی هم گفت: »حداکثر رقمی که از زمان ثبت نام 
تا تحویل کارت از ســوی مردم باید پرداخت شود 
31 هزار تومان اســت؛ 9 هزار تومان از این مبلغ در 
زمان درخواست و تکمیل ثبت نام دریافت می شود 
که البته این رقم در جاهای مختلــف از 7 تا 9 هزار 
تومان متغیر است. 2 هزار تومان نیز در زمان تحویل 
کارت دریافت می شود. همچنین براساس مصوبه 
مجلس 20 هزار تومان هم برای واریز به خزانه دولت 
تعیین شده است. بنابراین دریافت هر رقمی خارج از 
این 31 هزار تومان خلاف اســت و در صورت تخلف 
مراجعان می توانند آن را با کد و آدرس دفتر مورد نظر 
اعلام کنند تا رسیدگی شود.« او درباره وضع کارت 
هوشمند افرادی که در خارج از کشور هستند، گفت: 
برای افراد خارج از کشور فعلا نمونه قدیمی را صادر 

می کنیم.
سخنگوی ســازمان ثبت احوال کشــور تأکید 
کرد: »تمام کارت های صادر شــده از  سال 90 تا 96 
همچنان اعتبار دارند ولی کارت های ماقبل  سال 90 

تنها تا پایان  سال معتبر هستند.«

رئیس سازمان وظیفه عمومی: 

اضافه خدمت سربازان حین خدمت 
بخشیده می شود

شهروند|  رئیس سازمان وظیفه عمومی نیروی 
انتظامی از بخشش اضافه خدمت سنواتی و انضباطی 
سربازان حین خدمت خبر داد. براساس اعلام پایگاه 
خبری پلیس، بهرام نوروزی افزود: »با موافقت مقام 
معظم رهبری و به مناسبت عید فطر، اضافه خدمت 
ســنواتی و انضباطی تمامی کارکنان وظیفه حین 
خدمت و همچنین مشمولان غایبی که تا بیست و 
دوم بهمن ماه  سال 96 برای اعزام به خدمت خود را 
معرفی و به خدمت سربازی اعزام شوند، به طور کامل 
بخشیده خواهد شــد.« او افزود: »ملاک بخشش 
اضافه خدمت، ثبت درخواســت اعزام به خدمت تا 
تاریخ 22بهمن ماه  سال 96 است و در صورت ثبت 
درخواســت باید در تاریخ مشخص شده به خدمت 
اعزام شوند.« رئیس سازمان وظیفه عمومی با بیان 
این که این بخشش شــامل اضافه خدمت سنواتی 
و انضباطی ســربازان حین خدمت می شود، ادامه 
داد: »بخشش اضافه خدمت صرفا مربوط به اضافه 
خدمت ســنواتی و انضباطی است و تبعات غیبت 
همچنان باقی است، از این رو این دسته از سربازان 
به واســطه بخشــش اضافه خدمت خود مجاز به 
بهره مندی از معافیت هایی که یکی از شــرایط آن 
نداشتن غیبت اســت، از قبیل؛ معافیت تحصیلی، 
کفالت و استخدام نیستند.« براساس اعلام نوروزی، 
مشمولانی که بیش از 8 سال غیبت دارند، می توانند 
با پرداخت جریمه ریالی از خدمــت دوره ضرورت 
معاف شوند یا با بهره مندی از فرصت درنظر گرفته 
شده، تا 22 بهمن ماه  سال جاری درخواست اعزام به 
خدمت خود را از طریق دفاتر)پلیس+10( ثبت کنند 

تا از بخشش اضافه خدمت بهره مند شوند.
نوروزی افزود: »پس از پایان مهلت اعلام شده، با 
مشــمولان غایب و کارفرمایانی که این افراد را بکار 
می گیرند، برخورد قانونی خواهد شد، به طوری که 
بکارگیرندگان سربازان غایب می بایست به ازای هر 
سرباز، هزینه سالانه یک سرباز و به ازای بکارگیری 
دو سرباز و بیشتر، هزینه سالانه سه سرباز را پرداخت 
کنند و با مشمولان غایب نیز، برخورد قانونی خواهد 

شد.«

در نشست خبری اعضای کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران مطرح شد: 

عزمی برای شفاف سازی در شهرداری وجود ندارد
  رحمت الله حافظی: درحال حاضر سوال از شهردار و عزل شهردار با دوسوم آرا ممکن است

  رحمت الله حافظی: رفتار معاون شهردار بر سر گزارش از خط 7 مترو تهران، خارج از اصول دموکراسی بود
  احمد مسجدجامعی: اگر خشت خشت شهر از طلا ساخته شده باشد اما از عمر مردم کم شود، ارزشی ندارد

شهروند|  عملکرد چهارساله شهر تهران در حوزه 
ســلامت در کمیســیون ســلامت، محیط زیست و 
ایمنی شهر تهران، موضوع آخرین نشست خبری این 
کمیسیون بود. نشست خبری که با حضور چهارنفر از 
اعضای کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
شهری شورای شهر تهران برگزار شد و در آن گزارش 
عملکرد چهارســاله ارایه شــد. ابلاغ سیاســت کلی 
سلامت شهر تهران، پیگیری سلامت آب شرب شهر، 
توقف فعالیت کارخانه شن و ماسه منطقه 18، توقف 
فعالیت کارخانه روغن نباتی قو و پیگیری خارج شدن 
صنایع مزاحم از تهران، تنها بخشی از این گزارش بود 
که از ســوی رحمت الله حافظی، معصومه آباد، محمد 
حقانی و احمد مســجدجامعی اعلام شد. رحمت الله 
حافظی، رئیس کمیسیون سلامت شورای شهر اولین 
کسی بود که شــروع به صحبت کرد: »برخی مباحث 
مطرح در کمیسیون به مذاق عده ای خوش نمی آمد، 
اما تلاش کردیم به صرفه و صلاح شهروندان فعالیت ها 
را انجام دهیم و قضاوت میزان موفقیت کمیسیون را 
به رسانه ها، شــهروندان و آیندگان موکول می کنیم 
و از قصورات احتمالی از مردم پوزش می طلبیم.« او با 
اشــاره به نزدیک بودن پایان دوره چهارم شورای شهر 
گفت: »درحال حاضر سوال از شهردار و عزل شهردار با 
دوسوم آرا ممکن است اما امیدوارم ظرفیتی ایجاد شود 
تا اعضای شورا با نصف به علاوه یک، بتوانند شهردار و 
معاونان او را مورد سوال قرار داده یا این که عزل کنند.«  
حافظی در ادامه این نشست با اشاره به این که نماینده 
مردم باید ریسک پذیر باشد، حتی اگر به دادگاه احضار 
شود، گفت: »تصویب طرح مصونیت اعضای شورا برای 
شفاف سازی بیشتر ضروری است. انتظار داریم اعضای 
پنجمین دوره شورا و اصحاب رسانه نیز این موضوع را 

پیگیری و مطالبه کنند.«
درگیری که میان این عضو شورای شهر تهران و یکی 
از معاونان شــهردار درباره گزارش خط 7 مترو، سوال 
یکی از خبرنگاران در این نشست بود که حافظی پاسخ 
داد: »گزارشی که از خط 7 مترو تهران در صحن شورا 
ارایه کردم، گزارش منحصربه فردی اســت که یک یا 
دونفر از مدیران ارشد شــهرداری آن را در اختیار دارند. 
بعد از آن که درخواســت بازدید از خط 7 مترو را مطرح 
کردم، بازدید بدون حضور من انجام شــد و اکنون نیز 
دعوا و پرخاش کردن ندارد. نقشــه تونل خط 7 مترو را 
بیاورند و بازدید دوباره انجام شــود.« او ادامه داد: »باید 

اعلام کنیــم بزرگترین دغدغه ما 
ایمنی است؛ چراکه باید 80 درصد 
هواکش های تونــل میانی افتتاح 
می شــد اما تنها 14 درصد آنها به 
افتتاح رســیده و این درحالیست 
که فاصله دو ایســتگاه 7کیلومتر 
اســت و اگر در این میــان اتفاقی 
رخ دهد، نــه راه خروج و نه هوایی 
برای تخلیه مسافران وجود ندارد و 
شخص شهردار تهران باید سلامت 
شــهروندان را تضمین کند و اگر 
نمی تواند با چه مبنا و اساسی اجازه 
می دهد، این خط به بهره برداری 

برسد.« 
این عضو شــورای شــهر تهران با بیان این که این 
گزارش متعلق به 21 خردادماه  سال جاری بوده و 20روز 
بعد از آن تذکر خود را در شورا مطرح کردم و جای سوال 
است که آیا مدیران شــهری توانسته اند ظرف 20روز 
میزان پیشرفت هواکش های تونل میانی را از 14 درصد 
به 80 درصد برسانند که گلایه می کنند؛ گزارش قدیمی 
اســت، گفت: »این یک بحث فنی است و می توانند به 
جای توهین و پرخاش نقشــه تونل متروی خط 7 را 
روی میز بگذارند و تک به تک هواکش و تأسیسات را 
بدون دعوا و پرخاش بررسی کنیم.« حافظی در ادامه با 
رد هرگونه سیاسی کاری با بیان این که به عنوان نماینده 
مردم یا باید چشم هایم را می بســتم یا باید اطلاعات 
و تخلفات را به مــردم منعکس می کردم، گفت: »نگاه 
سیاسی به موضوعات شــهری نداشته و ندارم؛ چراکه 
هیچ پشتوانه سیاسی نداشته و عضو هیچ گروه سیاسی 
نیستم و حتی اوایل حضورم در شورا من را عضو جبهه 
پایداری می دانستند و وقتی متوجه شدند که اشتباه 

می کنند، من را به یک کاندیــدا وصل کردند و عنوان 
داشتند که با هدف سیاسی بر شهردار می تازند.«

به اعتقــاد او، اقدامات خوبی در بحث ایمنی شــهر 
تهران صورت گرفته، به طوری که 7هزار ساختمان که 
ایمنی آنها مورد تأیید نیســت، در شهر شناخته شده، 
گفت: »این ساختمان ها به سه دسته پرخطر، میان خطر 
و کم خطر تقسیم شــدند که برای نخستین بار با تمام 
ســازمان های دخیل که اداره ســاختمان در حیطه 
وظایف آنها است، مکاتبه کرده و خواستار ایمن سازی 

آنها شدیم.«
او در ادامه صحبت هایش، درباره انتصاب شــهردار 
هم حرف هایی زد: »انتصابات در سطح شهرداری باید 
ضوابطی داشته باشد. طرح ضابطه مندشدن شهردار 
تهران در این دوره از سوی کمیسیون سلامت مطرح 

شده، اما از دستور خارج شد.«
 عزم جدی 

برای اصلاح سیستم و شفاف سازی وجود ندارد
 او حضور نیافتنش در انتخابات پنجمین دوره شورای 
شــهر تهران را نشــانه اعتراض 
توصیف کرد و گفت: »عزم جدی 
برای اصلاح سیستم و شفاف سازی 
وجود ندارد.« احمد مسجدجامعی 
از دیگر اعضای کمیسیون سلامت 
شورای شهر تهران، همین جا در 
ادامه توضیح هــای حافظی و در 
پاسخ به سوال خبرنگاران گفت: 
»حضور آقای حافظی در انتخابات 
شــوراها هم نظر خودم بود و هم 
نظر رئیس دولت اصلاحات. نظر 
رئیس دولت اصلاحــات این بود 
که آقای حافظی ثبت نام کند که 
ایشان ثبت نام نکردند.« مسجدجامعی در ادامه با بیان 
این که در پشتیبانی از مصوبات شورای شهر ابزار لازم را 
نداریم، تأکید کرد: »همه رسانه های مجازی، حقیقی 
برای تحقق مصوبات شورا کمک کردند. آنچه در شهر 
نیاز داریم توجه به سلامت است، اگر خشت خشت شهر 
از طلا ساخته شده باشد اما از عمر مردم کم شود، ارزشی 
ندارد. شهر مضطرب آدم مضطرب ایجاد می کند و باید 
شهر انسان محور باشــد.« او با بیان این که در روزهای 
تعطیل وقت خود را صرف تهرانگردی و بررسی مسائل 
شــهری کردم، گفت: »بر همین اســاس کتابی 250 
صفحه ای از 90 تهرانگردی که 1000 نقطه شــهر را 
بازدید کردیم، به زودی منتشر خواهد شد که 65 درصد 
از بازدیدهایمان مربوط به کمیسیون سلامت و مابقی 

مربوط به سایر مسائل شهری بوده است.«
ایمنی پایتخت مغفول مانده

معصومه آباد، رئیس کمیته ایمنی شورای اسلامی 
شهر تهران هم در این نشست حضور داشت. او ایمنی 
پایتخت را بخش مغفول مانده این شــهر دانســت. او 

اضافه شدن چهل ماده قانونی در حوزه ایمنی ساختمان 
در سند فرادستی برنامه پنج ساله دوم را از اقدامات این 
کمیسیون عنوان کرد. آباد در ادامه با بیان این که شبیه 
ساختمان پلاسکو زیاد داریم، گفت: »حضور نداشتن 
ضابــط قضایی در ســاختمان ها ازجمله مشــکلات 
ساختمان های ناایمن در شــهر تهران بود که در حال 
حاضر این مشکل رفع شــده و با حضور ضابط قضایی 
ساختمان های ناایمن پلمپ می شــوند.« آباد درباره 
سرانجام کشته شــدگان حادثه جمهوری نیز با بیان 
این که پس از این حادثه شــورای شهر و کمیته ایمنی 
ورود جدی را به ابعاد مختلف حادثه داشت و موضوع را 
از جهات مختلف مورد بررسی قرار داد، گفت: »در چهار 
 سال گذشته 27 حادثه در شهر تهران داشتیم که منجر 
به فوت تعدادی از شــهروندان شده است که این موارد 
به طور ویژه در کمیته ایمنی مورد بررســی قرار گرفته 

است.«
محمد حقانی، رئیس کمیته باغات شــورای شهر 
هم در این نشســت، با ابراز تأســف از همراهی نکردن 

اعضــای شــورا بــرای تصویب 
بســیاری از طرح هــا در صحن 
شــورا گفــت: »همراهی نکردن 
مدیریت شهرداری، برای تصویب 
طرح ها، مشــکل ایجاد می کرد.« 
او تهیه شناسنامه باغات را از دیگر 
اقدامات این کمیتــه عنوان کرد: 
»این وظیفه نیــز ازجمله وظایف 
مغفول مانده شهرداری بوده است. 
انتظارم از شــورای چهارم این بود 
که تجربه چهل ساله من را بشنود 
و به آرای کارشناسی رأی بدهد اما 
اصلاح طلب و اصولگرا به پای رأی 

که می رسید، جا می زد.« حقانی در ادامه صحبت هایش 
به سرمایه گذاری بانک ها در ساخت وساز شهری اشاره 
کرد: »بانک ها حق ندارند در شــهر دنبال ساخت وساز 
باشند، بانک ها بخش زیادی از سرمایه خود را در خرید 
و فروش زمین، بــاغ و ساخت وســاز وارد کرده اند.« او 
تدوین طرح ارایه راهکار هــوای پاک، طرح حفاظت از 
پارک پردیسان، تعیین ســازوکار اجرای وظیفه شورا 
در مورد تشــخیص باغ، بحث وصل نزولات آسمانی به 
شبکه فاضلاب، شــماره گذاری نکردن موتورسیکلت 
کاربراتوری را ازجمله فعالیت های کمیسیون سلامت 

دانست.
املاک شــهرداری تهران جزو مباحثی بود که این 
عضو شورای شهر از آن به عنوان یکی از مباحث مبهم 
شــهرداری تهران یاد کرد: »طرح تهیه بانک اراضی و 
املاک شورا نیز از سوی کمیسیون به صحن شورا آورده 
شد اما رأی نیاورد و از دستور خارج شد.« حقانی با اشاره 
به تلاش کمیسیون برای سروســامان دادن به حوزه 
پسماند هم افزود: »درآمد پسماند در  سال 92 از زباله 

خشک قریب به 13میلیارد تومان بود و امروز در  سال 
95 این درآمد را از مــرز 64میلیارد تومان با مصوبات 
مربوطه عبور دادیم، همچنین درآمد حاصل از مجموع 
بهای خدمات را با مصوبات مربوطه قریب به300میلیارد 
تومان رساندیم تا درآمدهای پایدار تقویت شود و برای 

اداره شهر کمتر تراکم فروشی شود.«
حقانی اشاره ای هم به ماجرای شهردار تهران کرد: 
»من با شهردار تهران مشکل ندارم اما با روش اداره شهر 
مشکل دارم و این ناشی بر سوابق من است. معتقدم در 
حال حاضر درآمد پایدار که هیــچ، درآمد ناپایدار هم 
نداریم چرا که باغات، زمین شــهری و تراکم از پیش 
فروخته شده است. با ادعای ساخت پل صدر نمی توانیم 
ادعا کنیم که عدالت در شــهر برقرار شده است.« او در 
ادامه گفت: »50 درصد مشکلات شــهر تهران بدون 

اعتبار قابل حل است.« 
او با بیان این که بعد از مدتی به این نتیجه رسیدم به 
جای دوقطبی اصلاح طلب، اصولگرا پیگیر حق و مقابله 
با ناحق باشــم، ادامه داد: »اینجا که رسیدیم بسیار در 
اقلیت رفتیــم و انواع و اقســام 
حرف ها را بــرای همراهی با برادر 
عزیــزم حافظی شــنیدم. بیش 
از 350بــار به محــلات مختلف 
تهران رفتــم و صــدای مردمی 
کــه گرفتاری هایــی در محلات 
داشتند را شنیدم، گواه این حرف 
معتمدان و شــورایاران محلات 
تهــران هســتند که امیــدوارم 

شرمنده مردم نباشم.«
او گفــت: »متاســفانه با وجود 
این که چهار  ســال اســت که در 
شــورای شــهر حضور داریم، اما 
شهرداری یک بار هم به طور دقیق و درست میزان دیون 
و طلب های خود را اعلام نکرده، این در حالی است که با 
تخریب باغات، فروش زمین های ذخیره و پیش فروش 

تراکم سعی دارند که درآمد تولید کنند.«
در ادامه این نشست، اعضای کمیسیون سلامت و 
محیط زیست شورای شــهر از برنامه های آینده خود 
گفتند. حقانی گفت که می خواهــد خاطرات خود را 
در قالب فیلم و کتاب مستند ســازی کند. رحمت الله 
حافظــی هم گفــت کــه می خواهــد در انتخابات 
هیأت مدیره ســازمان نظام پزشــکی روز 30 تیرماه 
شرکت کند و فعالیت خود را در قابل سازمان مردم نهاد 
و طبابت ادامه دهد. معصومه آباد هم که 10 سال پیاپی 
در شورای شهر تهران حضور داشت، یادآور شد که قصد 
دارد به طبابت ادامه دهد و دوره های آموزش ساز سنتور 
را که پیش از حضور در شــورا در حال انجام بود، ادامه 
دهد. احمد مسجدجامعی هم به عنوان عضو پنجمین 
دوره شــورای اسلامی شــهر تهران به کار خود ادامه 

خواهد داد.

ادامه از صفحه یکمیز خبر

 رئیس جمعیت هلال احمر از خانواده نجاتگران 
فقید زنجان دلجویی کرد

فوت نجاتگران به مثابه شهادت در راه 
خدمت به مردم است

 جمعیت هلال احمر جانفشانی این دو فرشته نجات 
را هرگز فراموش نخواهد کرد و یادشان همیشه در دل ها 
زنده خواهد بود. اینجانب؛ درگذشت شهادت گونه این 
دو عزیز را به خانواده هــای محترم و گرانقدر محمدی 
و جعفری تســلیت گفته و ضمــن آرزوی صبر برای 
بازماندگان، از خداوند متعال رحمت واسعه الهی را برای 

شادی روح آنان مسألت دارم.«
نماینده ولی فقیه در استان زنجان به همراه استاندار 
این اســتان نیز در پیام مشــترکی درگذشــت رضا 
جعفری و وحید محمدی، دو امدادگر جوان زنجانی 
در شهرستان خدابنده را تسلیت گفتند. آیت الله علی 
خاتمی و اســداله درویش  امیری در پیام مشــترکی 
درگذشت رضا جعفری و وحید محمدی، دو امدادگر 
جوان زنجانی که بر اثــر حادثه ریزش دیواره های چاه 
در روستای استرود شهرســتان خدابنده دار فانی را 
ترک کردند، تسلیت گفتند. در متن پیام آمده است: 
»خبر درگذشــت دو امدادگر جوان، رضا جعفری و 
وحید محمدی از تلاشــگران جمعیــت هلال احمر 
زنجان موجب تأســف و تأثر قلبی شد. در حادثه تلخ 
ریزش دیواره های چاه در یکی از روستاهای شهرستان 
خدابنده، ایــن دو جــوان برومنــد امدادگر هنگام 
امدادرسانی به مصدومان حادثه جان خود را از دست 
دادند و با عروج خود در راه نجات جان انســان ها، بار 
دیگر شکوهی از فداکاری و ایثار در عرصه امدادرسانی 
و خدمت را به نمایش گذاشتند. زندگی پرفراز و نشیب 
و پرحادثه نیروهای خدوم انقلاب اســلامی ازجمله 
امدادگران هلال احمر، همواره سرشــار از درس های 
ایثار و از خود گذشــتگی است که با به خطر انداختن 
جان خود، به صــورت داوطلبانه، لباس خدمت به تن 
کرده و بدون هیچ چشمداشــتی به یاری هموطنان 
خود می شتابند و برخی در این راه جان شیرین خود 
را از دست می دهند. درگذشت رضا جعفری و وحید 
محمدی، این دو امدادگر عزیــز را به جمعیت بزرگ 
هلال احمر و خانواده ایشــان تسلیت عرض کرده و از 
درگاه خالق متعال برای آن نجاتگران سفر کرده، طلب 
رحمت و مغفرت، و برای تمامی بازماندگانشان صبری 

جمیل مسألت   می کنیم.«
سرپرست سازمان اورژانس کشور نیز درگذشت دو 
تن از امدادگران هلال احمر هنگام عملیات را تسلیت 
گفت. در پیام دکتر پیرحســین کولیوند آمده است: 
»حادثه ریزش آوار روســتای استرود خدابنده زنجان 
که موجب درگذشت شــهادت گونه همکاران امدادگر 
سازمان هلال احمر شــد، کام تلاشگران عرصه امداد و 
نجات و فوریت های پزشکی را تلخ کرد. اینجانب ضمن 
تســلیت این ضایعه دردناک به خانواده این عزیزان و 
امدادگران سازمان امداد و نجات هلال احمر، از خداوند 
منان برای آنان صبر جمیل مســألت دارم و از خداوند 
عزوجل خواستارم این عزیزان سفرکرده را که جهادگونه 
در مســیر خدمت به مردم درگذشــته اند با مولایمان 
علی)ع( محشور کند. درگذشت دیگر هموطنان مان در 
این حادثه نیز موجب اندوه و تأثر بیشتر شد. تسلیت خود 
را به خانواده این عزیزان نیز ابــراز و از خداوند تبارک و 

تعالی صبر و بردباری مسألت می کنم.«
سرپرست سازمان داوطلبان جمعیت هلال احمر نیز 
در پیامی ضایعه اســفناک درگذشت شهادت گونه دو 
امدادگر داوطلب زنجانی را تسلیت گفت. در متن پیام 
دکتر رضا اندام آمده است: »رحلت شهادت گونه دو تن 
از امدادگــران داوطلب جمعیت هلال احمر زنجان که 
هنگام انجام ماموریت به دیار باقی شتافتند را به خانواده 
محترم و ایثارگر ایشــان، جامعه داوطلــب و امدادگر 
جمعیت هلال احمر جمهوری اسلامی ایران تسلیت 
عرض نموده، از درگاه خداوند متعال، رحمت واسعه را 

برای این عزیزان از دست رفته مسألت دارم.«
به گزارش »شهروند«، جمعی از امدادگران و نجاتگران 
جمعیت هلال احمر نیــز برای همدردی بــا خانواده 
امدادگران زنجانی پیامی منتشــر کردند. در بخشی 
از این پیام آمده اســت: امدادگری ویژگی انسان های 
فرشــته صفتی اســت که تنها خداوند بال هایشان را 
می بیند. اما صد افسوس که دستان حادثه گاهی اوقات 
بال های این فرشتگان را می چیند تا آنها نتوانند دیگر 
به وظیفه فرشته  گونه خود عمل کنند. ضمن ارج نهادن 
به مراتب جان فشانی ها و تلاش های صادقانه نجاتگران 
جمعیت هلال احمر شهرســتان خدابنــده )مرحوم 
سیدرضا جعفری و وحید محمدی( در یاری رساندن 
به همنوعان در کسوت مقدس امدادگری و نجاتگری، 
شــهادت نجاتگران را به بازماندگان آنان، امدادگران و 
نجاتگران جمعیت هلال احمر تســلیت عرض کرده 
و برای ایشــان از درگاه خداوند متعال مغفرت و برای 
ســایر بازماندگان صبر جمیل و اجر جزیل خواهانیم.
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وبدینوسیله مفادرای صادره به مالک ونیزاشخاص ذینفع جهت اطلاع آگهی تا چنانچه به مفاد رای صادره اعتراض دارند اعتراض خودراظرف مدت دوماه ازتاریخ انتشار اولین آگهی به اداره ثبت اسناداملاک 
شهریار تسلیم ورسیدآن را دریافت دارند بدیهی است درصورت عدم اعتراض ظرف مهلت مقرر این اداره نسبت به صدور سندمالکیت برابر مقررات اقدام خواهد نمود ضمنا صدور سند مالکیت مانع از 
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برابر رای شماره 139660301057002716مورخ1396/3/20صادره ازسوی هیات رسیدگی به اسناد عادی موضوع قانون تعین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی ،املاک وساختمان های فاقد سندرسمی مصوب 
1390/9/20تصرفات مالکانه خانم ماه صادقی خبوشان فرزندمیرزا حسین بصورت ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی درآن به مساحت108مترمربع قسمتی از پلاک 275فرعی از132اصلی واقع 
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مصوب 1391/4/25نسبت به صدور سندمالکیت به نام متصرف فوق الذکر اقدام شود لذا بدینوسیله مفادرای به نامبرده ونیزاشخاص ذینفع جهت اطلاع آگهی می گردد تا چنانچه به مفاد رای صادره اعتراض 
دارند اعتراض خودراظرف مدت دوماه ازتاریخ انتشار اولین آگهی به اداره ثبت اسناداملاک شهریار تسلیم ورسیدآن را دریافت دارند بدیهی است درصورت عدم اعتراض ظرف مهلت مقرر این اداره نسبت 

به صدور سندمالکیت برابر مقررات اقدام خواهد نمود ضمنا صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرربه دادگاه نخواهد بود. 
سیدمرتضی موسوی – رئیس اسنادواملاک شهریار          م الف 25587
تاریخ چاپ نوبت اول: 96/4/3              تاریخ چاپ نوبت دوم:96/4/18

___________________________________________________________
آگهی ابلاغ مفاد رای صادره ازطرف هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی املاک وساختمان های فاقد سند رسمی مصوب سال1390/9/20

برابر رای شماره 139660301057002665مورخ1396/3/18صادره ازسوی هیات رسیدگی به اسناد عادی موضوع قانون تعین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی ،املاک وساختمان های فاقد سندرسمی مصوب 
1390/9/20تصرفات مالکانه نصرت اله خمیس آبادی فرزندآقامحمد  بصورت ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی درآن به مساحت127/50مترمربع قسمتی از پلاک 1044 فرعی از53اصلی واقع درشهریار 
محرز گردیده وبرابر محتویات پرونده ثبتی ودفتراملاک مربوطه سندمالکیت ششدانگ پلاک مذکور به نام فرانک منشی زاده فراهانی وفردین منشی زاده فراهانی ذیل ثبت 13889صفحات1و3دفتراملاک 
101شهریار  ثبت ،صادروتسلیم شده سپس مقادیری در اجرای ماده 147اصلاحی قانون ثبت وقانون تعیین تکلیف ازپلاک مذکور به غیر واگذار شده است نامبردگان  دراین هیات حضور نیافته وهیات مقرر 
نموده بااعمال ماده3قانون مذکور وماده13آئین نامه اجرائی آن مصوب 1391/4/25نسبت به صدور سندمالکیت به نام متصرف فوق الذکر اقدام شود لذا بدینوسیله مفادرای به نامبرده ونیزاشخاص ذینفع 
جهت اطلاع آگهی می گردد تا چنانچه به مفاد رای صادره اعتراض دارند اعتراض خودراظرف مدت دوماه ازتاریخ انتشار اولین آگهی به اداره ثبت اسناداملاک شهریار تسلیم ورسیدآن را دریافت دارند بدیهی 

است درصورت عدم اعتراض ظرف مهلت مقرر این اداره نسبت به صدور سندمالکیت برابر مقررات اقدام خواهد نمود ضمنا صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرربه دادگاه نخواهد بود. 
سیدمرتضی موسوی – رئیس اسنادواملاک شهریار          م الف 25622
تاریخ چاپ نوبت اول: 96/4/3              تاریخ چاپ نوبت دوم:96/4/18

آگهی ثبتی خبر

شــهروند|  رئیــس دادگســتری کل 
گلســتان از ایمن ســازی 750متر از تونل 
معدن زمستان یورت شهرســتان آزادشهر 
خبر داد.  هــادی  هاشــمیان با اعــلام این 
خبر، گفت: »ایمن ســازی کامل تونل محل 
انفجار بــه منظور حضور گروه کارشناســی 
علت یابی حادثه، ادامه دارد.« براساس اعلام 
دادگستری گلســتان، او ادامه داد: »بازپرس 
پرونده بر مراحل آواربرداری و ایمن ســازی 
تونل معدن برای پیشگیری از هرگونه دخل 
و تصرف یــا از بین بردن شــواهد و مدارک 
علت حادثه، نظارت می کنــد.« به گفته او، 
با حضور کارگران معدن، رونــد آواربرداری 
و ایمن ســازی تونل ســرعت گرفته و تلاش 
می شود تا ســه هفته آینده، ایمن سازی آن 

تمام شود. 

رئیس دادگســتری کل گلستان همچنین 
از آغاز پرداخــت دیه جانباختــگان حادثه 
زمســتان یورت هم خبر داد: »صدور گواهی 
انحصار وراثــت بازماندگان ایــن حادثه در 
شعبه های شــورای حل اختلاف در اولویت 
اســت و پس از صدور، دیه پرداخت می شود. 
دستگاه قضائی تا استیفای حقوق مصدومان 
و خانواده های جانباختگان کوتاه نخواهد آمد 
و بــا مقصران حادثه بــدون اغماض برخورد 

قانونی می کند.«
یکــی از تونل هــای معدن زغال ســنگ 
زمستان یورت آزادشهر واقع در شرق استان 
گلستان سیزدهم اردیبهشت امسال منفجر 
شــد که بر اثر این حادثه 43نفر از کارگران 
معدن جــان باختند و 79نفــر هم مصدوم 

شدند. 

رئیس دادگستری کل گلستان خبر داد: 

ایمن سازی 750 متر از معدن زمستان یورت گلستان

آباد: بانک ها حق ندارند در 
شهر دنبال ساخت وساز باشند

حقانی: درآمد پسماند در 
 سال 92 از زباله خشک قریب 
به 13میلیارد تومان بود و امروز 
در  سال 95 این درآمد را از مرز 
64میلیارد تومان با مصوبات 

مربوطه عبور دادیم

حقانی: با وجود این که 4 سال 
 است در شورای شهر حضور داریم
 اما شهرداری یک بار به طور دقیق 
و درست میزان دیون و طلب های 

خود را اعلام نکرد

حقانی: من با شهردار تهران 
مشکل ندارم اما با روش اداره شهر 
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